
D'GMINY 
~C:_-IÓWEK 

Protokół nr 47/202'3 Komisji Rewizyjnej 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Pomiechówek, która odbyła się w dniu 28 marca 

2023 r. w sali konferencyjnej CIS 

Przewodniczący Jan Drzazgowski otworzył obrady i przywitał zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

Lp. Imię i nazwisko 

1 Artur Bonas 

2 Teresa Cieślińska 

3 Jan Drzazgowski 

4 Andrzej Górecki 

5 Grażyna Kiliś 

6 Małgorzata Leszczyńska 

7 Małgorzata Lewczuk 

8 Andrzej Malasiewicz 

9 Dorota Młyńska-Marcinowska 

10 Zbigniew Pietrzak 

11 Dariusz Radwański 

12 Marcin Ruciński 

13 Iwona Sagatyńska 

14 Wioletta Śliwińska 

15 Beata Wyszyńska 

Obecni: 

- radni w liczbie 14 osób, członkowie poszczególnych Komisji Rady Gminy 

Oraz 

Obecny 

TAK 

TAK 

TAK 

TAK 

TAK 

TAK 

TAK 

TAK 

TAK 

TAK 

TAK 

TAK 

NIE 

TAK 

TAK 

Wójt Gminy Dariusz Bielecki, Skarbnik Gminy Kamila Gronczewska, p.o. Dyrektora Biblioteki Patrycja 

Bruździak, insp. ds. oświaty Marta Zawadzka 

Zgodnie z listą obecności załączoną do protokołu. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawozdanie z działalności Biblioteki w Pomiechówku za 2022 rok. 
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2. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pomiechówek 

3. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 2023 rok 

4. Omówienie projektu uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

gminy Pomiechówek środków stanowiących fundusz sołecki w 2024 roku. 

5. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/323/2018 Rady Gminy 

Pomiechówek z dnia 28 czerwca 2018 roku w sprawie wysokości pensum dla dyrektorów szkół i 

przedszkola. 

6. Omówienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Gminą Pomiechówek a Gminą Nasielsk w sprawie przekazania przez Gminę Pomiechówek Gminie 

Nasielsk zadań w zakresie zapewnienia uczniom nie pełnosprawnym, zamieszkałym na terenie 

Gminy Pomiechówek, bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do Zespołu Placówek 

Edukacyjnych w Nowym Dworze Mazowieckim. 

7. Sprawy różne. 

Przebieg spotkania 

1. Sprawozdanie z działalności Biblioteki w Pomiechówku za 2022 rok. 

Opis punktu: 

P.O. dyrektora Biblioteki Patrycja Bruździak przedstawiła sprawozdanie z działalności biblioteki za 

2022 rok. 

Pytań, uwag do przedstawionego materiału nie wniesiono. 

2. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Pomiechówek 

3. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 2023 rok 

Opis punktu: 

Skarbnik Gminy Kamila Gronczewska omówiła zmiany budżetowe na 2023 rok i zmiany WPF. 

1. Dochody. 

1.1. Korekta kwot dotacji z budżetu województwa mazowieckiego na rok 2023 na podstawie pisma 
MUW WF.1.3112 .. 24.10.2023 z dnia 01.03.2023 r. : 
- rozdział 75011- zmniejszenie - 32.474,00 zł, 
- rozdział 85213 - zmniejszenie - 1.300,00 zł, 
- rozdział 8514 - zwiększenie - 1.500,00 zł, 
- rozdział 8516 - zmniejszenie -19.500,00 zł, 
- rozdział 85230 - zwiększenie - 241,00 zł, 
- rozdział 85502 - zmniejszenie - 120.000,00 zł, 
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- rozdział 85503 - zmniejszenie - 19,00 zł, 
- rozdział 85513 - zmniejszenie ~ 1.500,00 zł. 

1.2. Korekta kwoty subwencji na podstawie pisma Ministra Finansów nr ST3.4750.2.2023 - rozdział 

75801- 2920 - zwiększenie 417.292,00 zł. 

1.3. Zwiększenie dochodów bieżących na podstawie wykonanych dochodów : 
- rozdział 75023-0940 - 46.000,00 zł, 
- rozdział 75023 - 0950 - 9.000,00 zł, 
- rozdział 75615 - 0640 -100,00 zł, 
- rozdział 75616-0310 - 225.327,00 zł, 
- rozdział 85502-0920- 2.000,00 zł, 
- rozdział 85502- 0970 - 3.000,00zł, 

- rozdział 85502 - 2360 - 3.000,00 zł, 
- rozdział 85516 - 0830 - 25.000,00 zł, 
- rozdział 90005- 0970 - 2.000,00 zł. 

1.4. Zwiększenie dochodów budżetu o środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 z 
przeznaczeniem na: 
- realizację ustawy z dn. 7.10.2022 r. o szczególnych rozwiązaniach służących ochronie odbiorców 
energii elektrycznej w 2023 r. w związku z sytuacją na rynku energii elektrycznej (tzw. Dodatek 
elektryczny) - 59.160,00 zł (853-85395-2180), 
- realizację ustawy z dnia 15.09.2022 r. o szczególnych rozwiązaniach w zakresie niektórych źródeł 
ciepła w związku z sytuacją na rynku paliw -16.830,00 zł ( 852-85295-2180). 

1.5. Zwiększenie dochodów z tytułu refundacji wydatków majątkowych poniesionych w roku 2022 z 
udziałem środków z budżetu UE - 90095-6257- 319.284,00 zł, 900-90095-6259-16.605,00 zł. 

2. Wydatki. 

2.1. Rozdział 01043- Infrastruktura wodociągowa wsi - 141.360,00 zł oraz rozdział 01044 -

infrastruktura sanitacyjna wsi - 8.640,00 zł: 

- zwiększenie wydatków na realizację zadania inwestycyjnego, inwestycji z Rządowego Funduszu 

Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych: 

Kompleksowe uregulowanie gospodarki 
wodno-ściekowej na terenie gminy 

150.000,00 zł 

2.2. Rozdział 75011 - urzędy wojewódzkie - Korekta wydatków na podstawie pisma MUW 

WF.1.3112 .. 24.10.2023 z dnia 01.03.2023 r. - zmniejszenie - 32.474,00 zł. 

2.3. Rozdział 75023 - Urzędy gmin - zwiększenie wydatków: 

- zwiększenie środków na wydatki statutowe gminy - 25.770,00 zł, 

- zwiększenie wydatków majątkowych na realizację zadania inwestycyjnego pn. : 
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750 75023 6050 Przebudowa istniejącego budynku 
administracyjno-mieszkalnego na potrzeby 
urzędu gminy wraz z zagospodarowaniem 124230,00 

terenu. 

2.4. Dział 801- Oświata i wychowanie: 

- zwiększenie wydatków na wynagrodzenia i pochodne nauczycieli w związku z realizacją Ustawy 

budżetowej wprowadzającej podwyżkę kwoty bazowej, na podstawie której wyliczane są średnie 

pensje nauczycieli, w powiązaniu ze współczynnikami wskazanymi w Karcie Nauczyciela w 2023 r. -

1.071.608,00 zł, 

- rozdział 80113 - dowożenie uczniów do szkół - zabezpieczenie środków na wydatki remontowe -

20.000,00 zł, 

- rozdział 80115 - technika - zmniejszenie środków zgodnie z zaangażowaniem wydatków na zakup 

energii -180.000,00 zł. 

2.5. Rozdział 85154 - Przeciwdziałanie alkoholizmowi: 

Zwiększenie wydatków ośrodki pochodzące z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów 
alkoholowych, które nie zostały wykorzystane w poprzednim roku budżetowym - 29.154,47 zł. 

2.6. Dział 852 - Pomoc społeczna: 

- korekta planu wydatków na rok 2023 na podstawie pisma MUW WF.1.3112 .. 24.10.2023 z dnia 
01.03.2023 r. w rozdziałach: 85213,8514,85216,85230; 
- rozdział 85295 - zwiększenie wydatków na realizację ustawy z dnia 15.09.2022 r. o szczególnych 
rozwiązaniach w zakresie niektórych źródeł ciepła w związku z sytuacją na rynku paliw - 16.830,00 zł. 

2.7. Rozdział 85395 - pozostała działalność - zwiększenie wydatków na realizację ustawy z dn. 

7.10.2022 r. o szczególnych rozwiązaniach służących ochronie odbiorców energii elektrycznej w 2023 

r. w związku z sytuacją na rynku energii elektrycznej (tzw. Dodatek elektryczny) - 59.160,00 zł. 

2.8. Dział 855 - Rodzina: 
- korekta planu wydatków na rok 2023 na podstawie pisma MUW WF.1.3112 .. 24.10.2023 z dnia 
01.03.2023 r. w rozdziałach: 85502, 85503, 85504, 85513; 
- rozdział 85502 - zabezpieczono plan wydatków w par. 2950 i 4580 - razem: 5.000,00 zł, 
- rozdział 85516 - zabezpieczono środki w par. 4220 - 2.000,00 zł. 

2.9. Rozdział 90002 - Gospodarka odpadami komunalnymi - zwiększenie wydatków o środki 

pochodzące z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi, które nie zostały wykorzystane 
w poprzednim roku budżetowym - 22.566,96 zł. 

Pozostałe zmiany wydatków pomiędzy klasyfikacją budżetową nie maja wpływu na wynik budżetu. 

W związku z wprowadzonymi zmianami do Uchwały Budżetowej wprowadzono zmiany do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej tak, aby zapewnić zgodność dochodów i wydatków, przychodów i 

rozchodów. 
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Wójt Dariusz Bielecki rozwinął temat inwestycji prowadzonych przez Gminę. Wyjaśnił, że 

zabezpieczono środki na przebudowę istniejącego budynku administracyjno-mieszkalnego na 
potrzeby urzędu gminy wraz z zagospodarowaniem terenu. Chodzi o zaadaptowanie budynku po 
Komisariacie Policji na potrzeby Urzędu Gminy i zagospodarowanie terenu, czyli kompleksowe 
uporządkowanie z przystosowaniem zatoczki na potrzeby zatrzymywania się pojazdów rodziców, 
który przywożą swoje dzieci do szkoły. Ponadto Wójt podał kilka przykładów inwestycji obecnie 
realizowanych. Trwa postępowanie przetargowe na działanie z PROW czyli modernizacja oczyszczalni, 
kanalizacja w Nowym Modlinie i hydrofornia w Goławicach. Kolejna inwestycja to SUW w Kosewie, na 
ukończeniu są prace projektowe i wykonawca jest gotowy na rozpoczęcie prac. Na ten cel są 

zabezpieczone środki na nadzór w kwocie 150000,00 zł. W kwestii inwestycji drogowych trwają 
analizy wykonania zakresów tych prac tak, aby ująć wszystkie niezbędne drogi na terenie gminy. Po 
ogłoszeniu przetargu zostaną przedstawione konkretne informacje, które drogi i w jakim zakresie 
będą wykonywane. Na dzisiaj jest to 126 inwestycji drogowych na terenie gminy. Istotne jest 

dokładne zweryfikowanie wartości tych zadań, bo jeżeli kwota ta przewyższać będzie wartość 

5000000,00 zł, wtedy konieczne byłoby ponowne ogłoszenie przetargu. Ważne jest, aby w tym 
jednym postępowaniu zmieścić się w kwocie i niezwłocznie rozstrzygnąć przetarg, co 

spowodowałoby, że od maja prace te mogłyby się rozpocząć. To o czym mówił Wójt dotyczy trzech 
potężnych zadań, czyli drogi - kwota 5000000,00 zł, SUW powyżej 7 000 000,00 zł oraz oczyszczalnia 

z kanalizacją w Nowym Modlinie i hydrofornia w Goławicach, to kolejne 5 000000,00 zł. Nie 

zapomina się też o zadaniu inwestycyjnym jakim jest mobilność. W ramach tego projektu zbliża się 
termin rozpoczęcia budowy parkingów po obu stronach stacji kolejowej. Jeżeli chodzi o 4 autobusy 
elektryczne, są one już produkowane, termin ich dostarczenia określono na dzień 29.10.br. W tej 

chwili trwają analizy nad tym, aby w ramach "mobilności" dokupić 3 autobusy 30-osobowe 
spalinowe. Docelowo byłoby 7 autobusów, co pozwoliłoby na kompleksową obsługę komunikacji 
lokalnej z wyłonieniem operatora poprzez zlecenie realizacji tego zadania spółce gminnej "Wkra". 
Zwiększona liczba autobusów pozwoliłaby również obsłużyć kursy szkolne. Istotną informacją, jak 
podkreślił wójt, jest kwestia finansowania oświaty. Tendencja jest taka, że przy kwocie subwencji k. 
400000,00 zł konieczne jest zagospodarowanie środków gminnych ze strony dochodowej 600000,00 
zł i to nie wszystko, bo dojdą jeszcze skutki związane ze wzrostem wynagrodzeń w szkołach, co 
szacuje się na około 1000000,00 zł z budżetu gminy przy 400-tysięcznej subwencji. Mimo wielu 

trudności trwają starania, aby realne były te inwestycje w dwóch obszarach, czyli bardzo aktywne 
poszukiwanie zewnętrznych źródeł finansowania, o czym świadczy bardzo duża ilość złożonych w 

ostatnim czasie wniosków, np. na wsparcie sołectw na zadania takie jak, świetlica w Wymysłach, 
gdzie złożono wniosek do Urzędu Marszałkowskiego, boisko w Stanisławowie, budowa łącznika od 
drogi krajowej do terenów inwestycyjnych w Stanisławowie, które intensywnie się rozwijają. Duże 
inwestycje na tym terenie to realny wzrost dochodów w budżecie gminy, np. firma Novel, która 

rozpoczęła inwestycję na tym terenie, producent pieczywa. Zakończenie tej inwestycji planowane jest 
jeszcze w tym roku. Skutki podatkowe w budżecie z tego tytułu będą odczuwalne jeszcze w tym roku. 
Założeniem Samorządu jest szukanie dodatkowych źródeł, a nie poprzez podnoszenie podatków, co 
byłoby odczuwalne dla mieszkańców. Wójt poinformował, że w najbliższym czasie, w kwietniu 
planowane są spotkania z mieszkańcami sołectw, na których zostaną rozdysponowane środki z 
rezerwy wójta na realizację zadań dla sołectwa. Będą to równe kwoty dla wszystkich sołectw, na 

każde z nich przypadnie ok. 8000,00 zł. Kontynuując wójt podkreślił, że kolejne ważne zadanie na ten 

rok to wybudowanie farmy fotowoltaicznej, nie tylko do ładowania autobusów elektrycznych, ale 
ogólnie do zabezpieczenia energii do wszystkich obiektów użyteczności publicznej. Takim 
rozwiązaniem jest spółdzielnia energetyczna. 
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Radna Teresa Cieślińska zapytała o rozliczenie kosztów energii na hydroforni w Kosewie, gdzie są 

panele fotowoltaiczne. 

Wójt Dariusz Bielecki odpowiedział, że dane te prowadzi spółka, która to przygotuje. 

Radna Teresa Cieślińska zapytała, jak postępują prace na hydroforni w Kosewie. 

Wójt wyjaśnił, że zakończył się etap przygotowawczy, w najbliższych tygodniach zostaną rozpoczęte 

prace. Wykonawca zgłosił gotowość wejścia w teren. Ponadto Wójt dodał, że projektowane jest 

nowe ujęcie wody w Nowym Modlinie, tylko dla Strefy Ekonomicznej. Poza tym modernizuje się 

ujęcie wody w Goławicach, koszt ok. 500 000,00 zł, czyli nowe ujęcie w tym samym miejscu. 

Radna Teresa Cieślińska nawiązała do kwestii "mobilności". Prosiła, aby uwzględnić mieszkańców jej 

terenu, szczególnie młodzież szkolną "chodzi o młodzież jeżdżącą do szkół średnich w Nowym Dworze 

Mazowieckim, jak będzie transport gminny, przewidzieć autobus, który będzie zabierał te osoby i 

dowoził do szkół średnich na godzinę 8:00, chodzi o uzgodnienia z Miastem Nowy Dwór Mazowiecki 

w tym temacie". 

Wójt odpowiedział, że jeżeli będą swoje autobusy to oznacza niezależność i wszystkie te kwestie 

będzie można dostosować do potrzeb. 

Radna Beata Wyszyńska przypomniała o przystanku autobusowym przy DINO w Stanisławowie. 

Radna Dorota Młyńska - Marcinowska poruszyła temat rozbudowy gminy i planów z tym 

związanych. 

Wójt wyjaśnił, że podjęto decyzję o rezygnacji z rozbudowy gminy i przeznaczenie tych środków na 

drogi. Plany co do budynku po Komisariacie Policji są takie, że kluczową decyzją jest przebudowa 

terenu od strony szkoły. Jeżeli chodzi o rozbudowę urzędu gminy uznano, że przy obecnej inflacji jest 

to nierealne do wykonania w najbliższym czasie. Uznano, że drugi budynek po Komisariacie Policji 

rozwiąże problem na najbliższe lata. 

Radny Andrzej Górecki rozumiał kwestię przebudowy terenu od strony szkoły i z tym się zgadzał, ale 

nie był za inwestowaniem w stary budynek. Uważał, że lepiej go zburzyć i pobudować coś nowego, bo 

wyda się pieniądze w zaadoptowanie tego wszystkiego, a nie przyniesie to skutku. Jego zdaniem lepie 

przeczekać najgorszy okres w obecnych warunkach lokalowych i potem pobudować coś od podstaw. 

Jest przekonany, że inwestowanie w stary budynek będzie nie trafioną decyzją. 

Podobnego zdania była radna Teresa Cieślińska. 

Wójt wyjaśnił, że w planach jest wyburzenie wszystkiego co znajduje się w środku budynku, 

pozostawienie tylko kubatury zewnętrznej i rozpoczęcie wszystkich prac od nowa. Jeżeli chodzi o 

teren w planach jest przebudowa między Komisariatem Policji a wejściem do szkoły ze zrobieniem 

zatoczki dla samochodów osobowych. 

4. Omówienie projektu uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w 
budżecie gminy Pomiechówek środków stanowiących fundusz sołecki w 2024 roku. 

Skarbnik Gminy Kamila Gronczewska poinformowała, że proponuje się, aby nie wyrażać zgody na 

wyodrębnienie środków na fundusz sołecki w budżecie na 2024 rok. Środki na poszczególne sołectwa 
w innej formie zostały zabezpieczone w budżecie Gminy. 
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Radna Teresa Cieślińska oświadczyła, że jako rana reprezentująca 3 wioski nie jest w stanie 

powiedzieć, że jest za tym, żeby nie wyrażać zgody na fundusz sołecki. Inne gminy inaczej to 

rozwiązały, tam społeczeństwo wypowiedziało się, czy chce korzystać z tego funduszu, a u nas 

obarcza się radnych, aby jednoosobowo wypowiadali się za wszystkich mieszkańców. Słyszy co 

mieszkańcy mówią i wie, że chcą, aby ten fundusz był. 

Wójt wyjaśnił, że nie stać gminy na rozdrobnienie tych środków, bo dzisiaj każdy chce drogę, 

kanalizację, świetlicę i wiele innych spraw. Dlatego bardziej zasadne jest przeznaczenie tych środków 

na większe inwestycje. Zastąpienie funduszu proponuje się środkami z rezerwy wójta, z której 

wszystkie sołectwa otrzymają równą kwotę na zadania, o których sami zdecydują . 

5. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/323/2018 Rady 
Gminy Pomiechówek z dnia 28 czerwca 2018 roku w sprawie wysokości pensum dla 

dyrektorów szkół i przedszkola. 

Opis punktu: 

Inspektor ds. oświaty Marta Zawadzka omówiła projekt uchwały w sprawie pensum. 

Poinformowała, że projekt tej uchwały zmienia w pierwotnej uchwale zapisy dotyczące wysokości 

wymiaru pensum dla Dyrektora Szkoły Podstawowej w Orzechowie oraz Goławicach Pierwszych, 

poprzez obniżenie z 7 do 2 godzin. Są też dodane punkty ustalające pensum dla vice dyrektora szkoły 

w Goławicach i w Orzechowie, ponieważ do tej pory nie było to ustalone. Proponuje się dla vice 

dyrektora Szkoły wOrzechowie 9 godzin i vice dyrektora Szkoły w Goławicach 6 godzin. 

Radna Małgorzata Lewczuk analizując obniżenie pensum dla dwóch dyrektorów szkół podstawowych 

zapytała, dlaczego nie zrobiono obniżenia pensum dla dyrektora Zespołu Szkół Ponadpodstawowych. 

Jest to druga pod względem wielkości szkoła na terenie gminy, jest w niej 468 uczniów, jest znacznie 

większa niż Szkoła Podstawowa w Goławicach i Szkoła Podstawowa w Orzechowie i tam dyrektorzy 

mają po 2 godziny, a dyrektor ZSP ma 4 godziny. 

Wójt Dariusz Bielecki zapytał radną, która jest jednocześnie nauczycielem w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych, czy jest jakiś problem z organizacją pracy Dyrektorów tej szkoły, czy potrzebują 

więcej czasu na zarządzanie ta placówką, bo żadnego wniosku o obniżenie pensum nie składali. Z 

oceny pracy tej szkoły widać, że działa bardzo dobrze, ani dyrektor czy vice dyrektor nie zgłaszali 

żadnych sugestii, że cokolwiek zaburza ich pracę. 

Radna Małgorzata Lewczuk wyjaśniła, że jej propozycja była tylko na podstawie analizy pensum 

przedstawionego w projektowanej uchwale. Chce, aby było sprawiedliwie dla wszystkich dyrektorów. 

Wójt Dariusz Bielecki wytłumaczył powód dla którego proponuje się obniżenie pensum. Związane 

jest to z powierzeniem stanowiska dyrektora Szkoły w Goławicach obecnej Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Orzechowie. Wynika to z tego, że po ogłoszeniu konkursu na dyrektora nie zgłosił się 

żaden kandydat. Stąd też propozycja o powołaniu v-ce dyrektorów w tych szkołach, którzy 

wspomagaliby pracę dyrektora. 

6. Omówienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

pomiędzy Gminą Pomiechówek a Gminą Nasielsk w sprawie przekazania przez Gminę 

Pomiechówek Gminie Nasielsk zadań w zakresie zapewnienia uczniom 

niepełnosprawnym, zamieszkałym na terenie Gminy Pomiechówek, bezpłatnego 
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transportu i opieki w czasie przewozu do Zespołu Placówek Edukacyjnych w Nowym 

Dworze Mazowieckim. 

Opis punktu: 

Inspektor ds. oświaty Marta Zawadzka pOinformowała, że na terenie naszej gminy jest 

uczeń z orzeczeniem o niepełnosprawności, który musi dojeżdżać do szkoły specjalnej w 

Nowym Dworze Mazowieckim. W związku z tym, że Gmina Nasielsk dowozi od siebie 

specjalistycznym pojazdem z zapewnioną opieką dzieci do tej samej szkoły w Nowym Dworze 

Mazowieckim zwrócono się do Gminy Nasielsk o zgodę na to, żeby uczeń z Gminy 

Pomiechówek korzystał z tego dowozu. Taką zgodę uzyskano. W związku z tym został 

przygotowany projekt uchwały o wyrażenie zgody na zawarcie takiego porozumienia z 

Gminą Nasielsk. 

Pytań, uwag do przedstawionego tematu nie wniesiono. 

7. Sprawy różne. 

Radna Teresa Cieślińska zapytała o światłowody we wsi Wymysły, czy Wójt, pomimo że nie jest to 

zadanie gminy, może zrobić coś w tym kierunku, żeby te światłowody jak najszybciej powstały. 

Zacznie się nowy rok szkolny, dzieci dostana tablety i nie będą one działały ze względu na brak 

internetu. Światłowody leżą już od długiego czasu, ale nie są podłączone. Zapytała Wójta, czy jest w 

stanie coś pomóc w tej materii. 

Wójt Dariusz Bielecki odpowiedział, że światłowody są istotną kwestią, bo dostęp do internetu jest 

dużym problemem społecznym. Zadaniem Gminy jest monitorowanie i zachęcanie operatorów, żeby 

inwestowali na terenie Gminy, gdzie jest problem z internetem. Jest tam sieć szkieletowa, która w 

ramach projektu ogólnopolskiego została rozłożona i do której mogą włączyć się operatorzy, chociaż 

nie jest to jedyne rozwiązanie, bo są operatorzy, którzy budują swoją sieć. W konsekwencji Gmina 

prowadzi rozmowy, zachęca do inwestowania, i są tego efekty, bo na obszarze wsi Zapiecki, 

Wójtostwo tam operator od strony Warszawy i Wieliszewa poprowadził sieć do Pomiechówka. Takie 

działania Gminy dalej będą prowadzone. 

Radny Dariusz Radwański zgłosił wniosek o naprawienie w miarę możliwości dróg Szczypiorno -

Wymysły, ul. Letniskowej, Miodowej w Kosewku. Poza tym zgłosił kwestię zamontowania 

monitoringu na kładce w Kosewku, ponieważ zaczyna się ruch, niektórzy próbują po niej jeździć 

quadami i motorami. 

Wójt Dariusz Bielecki powiedział, że jak na zebraniu wiejskim mieszkańcy zaproponują można 

przeznaczyć pieniądze na ten cel przyznane dla sołectw z rezerwy wójta . 

Radny Dariusz Radwański zgłosił sprawę wycięcia krzaków przy zejściu ze skarpy, obok figurki, 

naprzeciwko sklepu p. Krawczyka w Kosewku oraz podjęcia działań w kwestii sieci gazowej, która jest 

instalowana na ul. Gościnnej w Pomiechówku, polegających na możliwości poprowadzenia gazu dalej 

do wsi Kosewko. Poruszył również kwestię funduszu sołeckiego, który przewidywał większa kwotę dla 

miejscowości większych, zamiast tego będą pieniądze w mniejszej, jednakowej wysokości dla 

każdego sołectwa. 
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Wójt Dariusz Bielecki wyjaśnił, że fundusz sołecki miał tą specyfikę, że był ustalany według 

wskaźników w wysokości zależnej od liczby mieszkańców danego sołectwa. Obecnie proponuje się 

jednakowe środki na wszystkie sołectwa, co preferuje również małe wsie. Dzięki tym pieniądzom 

zostaną wykonane nieduże, ale potrzebne zadania we wszystkich wsiach, o których zdecydują 

mieszkańcy. Przez to, że nie jest wyodrębniany fundusz sołecki i nie następuje rozdrobnienie środków 

możliwe jest zrealizowanie większych zadań, takim przykładem jest świetlica w Kosewku wiele 

innych, które będą wykonywane sukcesywnie na terenie wszystkich sołectw. 

Radna Dorota Młyńska - Marcinowska poruszyła temat drogi w Kikołach. 

Wójt Dariusz Bielecki wyjaśnił, że źródłem finansowania tego zadania są pieniądze z Polskiego Ładu, 

po drugie rusza nowy nabór, w którym do 4 kwietnia br. można aplikować o środki z Funduszu 

Rozwoju dróg Samorządowych. Wnioski są składane do Wojewody, można uzyskać dotację do 80% 

zadania pn. uporządkowanie ruchu pieszo-rowerowego. Droga w Kikołach spełnia wszystkie 

parametry ubiegania się o środki z wymienionych powyżej źródeł. 

Radna Wioletta Śliwińska zapytała o świetlicę w Śniadówku, kiedy będzie powstanie. 

Wójt Dariusz Bielecki odpowiedział, że jeżeli będą spójne decyzje o nierozdrabnianiu środków na 

fundusz sołecki to inwestowanie w większe przedsięwzięcia będzie bardziej realne i jest szansa, że ta 

świetlica powstanie. 

Radna Wioletta Śliwińska złożyła wniosek o zmianę lokalizacji wiaty przystankowej przy drodze 

powiatowej w miejscowości Śniadówko. Chodzi o przestawienie jej z obecnego miejsca, znajdującego 

się przy posesji nr 14 na miejsce bliżej placu zabaw. Zgłosiła też wniosek o połatanie i wyrównanie 

drogi w miejscowości Śniadówko - Osiedle, a także poprawienie drogi do p.Sidor. 

Radna Teresa Cieślińska wystąpiła z wnioskiem o zakupienie dwóch tablic ogłoszeniowych dla 

sołectwa Wymysły. Wniosła też o uwzględnienie w planach budowy odcinka drogi od Strefy 

Ekonomicznej do Kosewy koło cegielni i połączenie jej z drogą powiatową, co odciążyłoby transport 

przez Nowy Modlin. 

Na tym o godz.15:30 zakończono posiedzenie. 

Protokołowała: 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej: 

Grażyna Kiliś 
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